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Sted: 13. juni 2023 Microsoft Teams kl. 19.00 

Tilstede: Claus Gormsen, Carina Becker og Nicolai Schmidt Gæst: Troels Jensen 

Afbud: Anders Christiansen 

1. Valg af ordstyrer og referent 

Claus valgt som ordstyrer  
Nicolai valgt som referent  

 
2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
3. Opfølgning og godkendelse af forrige referat 

Der er lidt der skal følges op på, men det er på dagsordenen til dette møde 

 
4. Turneringsstruktur i vest (2. division) 

Opdatereret til at omhandle hele turneringsstrukturen for 2023-2024 

Strukturen i vest: 

Vedr. startrækken 22/23: Alle hold i startrækken skal have info om at de til næste sæson mulighed for at 
spille 2. division.  

Det skal skrives ind at man kun kan spille 1 sæson i startrækken og herefter skal man spille 
danmarksturneringen. Der kan dog være undtagelser, som vendes i TU.  

Dommerpåsætning i start, vil være navnepåsatte dommere.  

Vedr. 2. division i vest: Puljeinddeling følger TR. Og det skal være med navnpåsatte dommere.  

Vedr. henvendelser fra klubber om oprykning: Odense skal enten rykke op eller spille 2. division  

Vedr. nyt hold i ligaen: Strandbys deltagelse i liga er godkendt af de andre hold i liga vest.  

 

Struktur i øst: 

Hafnia spiller 1. div. De er udeblevet fra 2 kampe 

Vallensbæk rykker op i liga, som vinder af 1. division. Det er liga eller serie 1. (forslag fra TU. Serie 1 lukkes 
ned og så vil det være sjællandsserien, se forslag på næste side).  
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Oprykning skal tilbyde til nr. 2. i 1. div hvis Vallensbæk ikke ønsker det.  

Generelt i øst: Er der plads i rækkerne over, så skal de tilbydes til næste oprykningsberettede hold.  

Vedr. Jægerspris, så vil TU imøde komme deres ønske. Andre 1. hold skal tilbydes at rykke op. Fx 
Midtsjælland, Ganløse og Hillerød tilbydes plads i 2. division.  

Kan man lukke serie 1? – Ved at rykke hold op i 3. div og sjællandsserien?  

TU ønsker at rykke 1. hold op så højt som muligt, så man fylder op fra 2. div. 2. og 3. hold skal rykkes op i 3. 
div og sjællandsserien.  

Overstående informationer skal ligges ud så klubberne får informationer.  

 
5. Procedure ved indberetninger 

Det er administrationen der skal holde styr på indberetninger og at diverse svarfrister overholdes. 
Procedure er som ved matchstraf. 48 timer for at klubber kommer med kommentar. TU afgørelse helst 
inden næst weekend. Ved travle perioder, skal der være en afløser/hjælper så frister kan overholdes.  

Forslag til at procedure skal følge matchstraf procedure og tilføjes til TR.  

 
6. Trænerlicens 

Ideen var at begynde at stille krav til klubberne og at de skal have uddannede trænere. Det skal meldes ud 
at der ikke vil være krav i denne sæson. TR 1.16 gælder ikke for denne sæson. Opdatering af 
indholdsfortegnelsen i TR.  

Der undersøges ind til næste møde omkring licenser og udbudte kurser og punktet tages op på et senere 
møde.  

 
7. Dommerpåsætningen, v. Claus 

I vest forsætter påsætter til midt november. Målet er at der påsættes så meget som muligt frem til nytår. 
Og gerne længere hvis muligt. Hvis det kan lade sig gøre, så kan Claus godt vedlige holde indtil der er fundet 
en der kan overtage. (fra november) 

I øst forsætter Claus, men der skal findes en der kan tage over.  

Der bruges cirka 1 time om dagen i øst.  
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8. Samarbejdet mellem TU og administrationen, v. Claus 

Henvendelser fra TU skal prioriteres højere. Det er vigtigt at der er et godt samarbejde mellem TU og 
administrationen. Målet er at få turneringen til at fungere og servicere klubberne.  

Der mangler medlemmer i TU. Claus kender måske nogle. Det skal helst være folk der ikke har stor 
sandsynlighed for at være inhabile. 

Der er ansat Maria på del-tid, for at være blæksprutte og hjælpe ved spidsbelastninger. 

9. Informationerne til klubberne, v. Claus 

TU (hele udvalget) skal med på alle mails, der har med turneringen at gøre.  
  

10. Dispensationer, v. Claus 

Ved spillere der er 2 år for gamle, så skal der gode argumenter fra ansøger til at opnå dispensation.  
Fx info om andre tilbud og sportslige evner.  
 

11. Turneringsmailen, v. Claus 

Der skal være fokus på den, så den er så tæt på nul som muligt hver dag.  

 
12. Lukket dagsorden  

Intet 

 
13. Eventuelt 
- Henvendelser vedr. placering i ny sæson 

bl. a. Odense, Jægerspris og Vallensbæk - – taget under punkt 4 
 

- Startrække – taget under punkt 4 
 

- Alle ungdomsrækker følger normale udvisningsregler. Dette skal alle informeres om.  
 

- Uddeling af bronzemedaljer, skal enten droppes, ellers skal der spilles om den?  
Der skal laves et forslag til struktur og budget at der skal laves en bronze kamp. Og hvis det ikke 
stemmes igennem, så skal der forslås at medaljen skal udgå. Administrationen laver udkast. 
Herefter kan TU komme med tilføjelser 
 

- Referater ligges op på hjemmesiden fra år 2022 og 2023.   


